
Z   A   P   I   S   N  I   K 

sa Izborne Skupštine PU “Elektromašinogradnja” Beograd 

 

Izborna skupština je održana u utorak 11.06. 2024. godine u prostorijama 

Energoprojekta AD sa početkom u 13.00 casova. 

Prisutni predstavnici članica: Mladen Simović, Aleksandar Car, Aleksandar Živković, 

Mile Todorović, Vojislav Todorović, Vladimir Jović, Vladimir Jovičić, Miodrag Kušljević, 

Srđan Borozan i Petar Ćalić. 

Svoju sprečenost da pisustvuju blagovremeno su najavili: Milenko Nikolić, Stojan 

Vujko i predstavnici FMI. 

Skupštini su prisustvovali predstavnici AD EPS-a: Savo Bezmarević, Dragan 

Stanković i Ivan Gajić. 

Mladen Simović u svojstvu domaćina pozdravio je prisutne predstavnike članica, a 

posebno se zahvalio predstavnicima AD EPS-a za dolazak i učešće u radu  Skupštine 

PU “Elektromašinogradnja”.    

Slobodan Babić je u ime predsednika PUE pozdravio sve prisutne i konstatovao da 

postoji kvorum za rad i odlučivanje Skupštine. Potom je naglasio da je Statutom  

predviđeno da Izborna skupština PUE izabere predsedavajućeg, pa je predložio Mileta 

Todorovića. Prisutni predstavnici članica PUE jednoglasno su prihvatili dati predlog. 

Mile Todorović u svojstvu izbranog predsedavajućeg Izborne skupstine PUE zahvalio 

se predstavnicima članica a posebno predstavnicima AD EPS-a i predložio Dnevni red 

Izborne skupštine: 

1. Izveštaj o dosadašnjem radu i plan za naredni period, 

- Obraćanje Save Bezmarevica i njegovih saradnika, 

2. Izbor predsednika i članova IO PUE i  

3. Razno 

Prisutni predstavnici članica PUE jednoglasno su prihvatili predloženi Dnevni red. 

Mile Todorović je potom dao reč Mladenu Simoviću da podnese Izveštaj o dosada-

šnjem radu i plan za naredni period.  

Mladen Simović je istakao da je Skupština  sazvana  povodom značajnog jubileja, 16-

te godine od osnivanja PUE. 

Posebno je istakao da su članice, pojedinačno i udružene, dale veliki doprinost u 

realizaciji   remonata, tekućeg i investicionog  održavanja, revitalizacije, modernizacije, 

ekološkim projektima, regulacije i upravljanja procesima proizvodnje EPS-a. 

Posvećenost, kvalitet radova i rokovi su poštovani a cena je uvek bila konkurentna 

tokom ovog perioda. 



Visoki zvaničnici japanske firme MHS i EPS-a na puštanju projekta odsumporavanja 

na TENT-A  učešće domaćih firmi, dobrim delom članica PUE, ocenili su kao značajan 

doprinos u realizaciji ovog kompleksnog ekološkog projekta, rekao je Mladen Simović. 

PUE sa svojim članicama i drugim firmama domaće elektromašinogradnje spremne 

su i očekuju podršku EPS-a da  u ravnopravnim uslovima mogu da učestvuju u svim 

fazama budućih razvojnih  i investicionih projekata.  

Mladen Simović se izvinio predstavnicima članica što za Skupštinu nije dostavljen 

Finansijski izveštaj sa prihodima i  rashodima. Naglasio je da će isti biti pripremljen  i 

dostavljen na uvid. Izvestio je prisutne da će članarina ostati na istom nivou 40 000,00 

din. kvartalno, a da je stanje računa na dan 11.06.2024. godine 4.355.500,00din. 

Mile Todorović je zamolio Savu Bezmarevića, Izvršnog direktora za tehničke poslove 

proizvodnje uglja i energije AD EPS-a, da preuzme reč. 

Savo Bezmarević se zahvalio na pozivu da učestvuje sa saradnicima i istakao značaj 

i ulogu saradnje sa domaćim firmama za buduće razvojne i investicione projekte. 

Posebno je napomenuo da će EPS u narednih 20-tak godina odnosno do radnog veka 

termoelektrana koristiti ugalj za proizvodnju bazne energije u energetskom bilansu 

Srbije.  

Nastaviće se investiciono ulaganje u proizvodnju iz obnovljivih izvora, solara, 

vetroparkova i hidroelektrana bilo modernizacijom, podizanjem snage ili izgradnjom 

novih kapaciteta, Bistrica, Ibar … 

Posebno je naglasio da je jasno da domaće firme nisu spremne za proizvodnju turbina, 

generatora, transformatara, a da su kompetentne i stručne za sve ostale poslove. 

Takođe je napomenuo da nije isključeno da ubuduće budu angažovane i na 

projektovanju. Posvećenost i razumevanje domaćih firmi omogućava brže rešavanje 

mogućih tekućih problema. 

Prisutnima se potom obratio Ivan Gajić, koji je govorio o iskustvu iz proizvodnje uglja 

i energije, kao i planovima i investicionim projektima  za ovu i naredne godine. 

Saradnju sa domaćim firmama je ocenio pozitivno sa napomenom da se ona može 

zajednički unaprediti. 

Dragan Stanković je u svom obraćanju prisutnima rekao da je njegova oblast 

proizvodnja energije u svim segmentima iz hidro potencijala a da je nadležan za 

energiju iz obnovljivih izvora pretežno solara i vetro parkova. 

Saradnju sa domaćim firmama u ovoj oblasti je ocenio kao pouzdanu, partnersku i 

dokazanu kroz realizaciju tekućih ugovora i projekata. 

Predsedavajući Mile Todorović je otvorio diskusiju po ovoj tačci dnevnog reda.  

Tokom diskusije dogovoreno je da se ustale operativni tromesečni sastanci 

predstavnika EPS-a i PUE sa ciljem da se razmatraju tekući projekti i  poslovi  kao i 

njihova realizacija, praćenje i kontrola. 



Razume se da to može biti prilika da se blagovremeno razgovara o mogućem učešću 

PUE na novim razvojnim investicionim projektima i razmatra koji bi strane firme mogle 

da budu parteneri u tenderskoj proceduri ili… 

Mile Todorović je zaključio da je diskusija završena a zahvalio se predstavnicima EPS-

a na sadržajnoj informaciji za buduću partnersku saradnju.  

Pozvao je prisutne da se izjasne da li prihvataju Izveštaj i Informaciju kao i predlog da 

se organizuju tromesečni radni sastanci predstavnika EPS-a i PUE. 

Prisutni su jednoglasno prihvatili Izveštaj i Informaciju sa zaključkom da će se radni  

sastanci predstavnika EPS-a I PUE ubuduće održavati tromesečno. 

Mile Todorović je potom reč dao Mladenu Simoviću koji je obrazložio da posle 

konsultacija i potrebe kontinuiteta u radu Izvrsnog odbora PU “Ekektromašinogradnja” 

predlaže Izbornoj skupštini za: 

- Milenka Nikolića, za predsednika IO, 

- Mladena Simovića, za člana 

- Srdana Dimitrijevića, za člana, 

- Mileta Todorovića, za člana i 

- Vojislava Todorovića, za člana. 

Prisutni predstavnici članica PU jednoglasno su prihvatili predlog i tako izbrali 

predsednika i članove Izvršnog odbora  sa mandatom od dve godine u skladu sa 

Statutom PUE. 

Mile Todorović je pod tačkom razno reč dao Slobodanu Babiću.  

Slobodan Babić je prisutne obavestio da će biti raspisan tradicionalni Konkurs za 

dodelu novčanih nagrada, plaketa PUE i Teslinih nagrada studentima, autorima 

najboljih radova i njihovim mentorima. 

Konkurs će biti raspisan na osnovu Sporazuma o organizovanju i finansiranju 

TESLINIH DANA ENERGETIKE koji su potpisali: Fondacija “Nikola Tesla” Beograd, 

PU”Elektromašinogradnja” Beograd, Elektrotehnički fakultet Univerziteta u Beogradu, 

Mašinski fakultet Univerziteta u Beogradu i Fakultet inženjerskih nauka Univerziteta u 

Kragujevcu. 

Prisutni predstavnici članica PU prihvatili su Informaciju o raspisivanju predmetnog 

Konkursa. 

Mile Todorović je zaključio da je Izborna skupština PU završila sa radom , zahvalio se 

prisutnima  i pozvao ih da radno druženje-ručak, nastave u restranu Sinđelic povodom 

16-te godisnjice od osnivanja PUE. 

 

Zapisnik priredio,   u Beogradu,    Predsedavajući                                                

Slobodan Babić, sr.   11. 06. 2024 god.   Mile Todorović, sr.  


